



René ALAZRAKI avait 12 ans et était né à Bordeaux où il demeurait 28 rue Paul-Louis Lande. Arrêté lors de la grande rafle des Juifs français de la Gironde, le 10 janvier 1944, il a été déporté avec ses parents, Salomon et Djilda, et sa sœur aînée, Éveline, 15 ans, par le convoi n° 66 du 20 janvier 1944. René figure sur cette photo au 2^e rang avec des lunettes parmi ses camarades de l'école Paul Bert à Bordeaux.

Rene ALAZRAKI was born on May 8, 1931 in Bordeaux where he lived at 28, rue Paul-Louis Lande. Rene was arrested January 10, 1944 during the huge roundup of the French Jewish citizens living in the Gironde department. Rene was deported with his parents, Salomon and Djilda, and his older sister, Eveline, age 15, on **convoy 66**, January 20, 1944. In the above photo, Rene wears glasses and is in the second row amongst his classmates of the Paul Bert school in Bordeaux.

Michel BAEHR, 7 ans, a une photo. Son frère, Jean-Claude, un an, n'en a pas. Ils ont été déportés le 7 décembre 1942 par le convoi n° 64 avec leurs parents, Michel et Esther, après avoir été arrêtés à Bourgueil (Indre-et-Loire).



This photo shows **Michel BAEHR**, age 7, but we do not have one for his brother, Jean-Claude, age 1. The two brothers were arrested in Bourgueil (Indre-et-Loire department) and deported with their parents, Michel and Esther, on **convoy 64**, December 7, 1942.